
Vážení studenti, 

Vzhledem k extrémní časové tísni – 50 min/na cvičení, bude nakonec nutné omezit počet cvičení, 

původně plánovaných v sylabu. Pro začátek jsem se rozhodla vynechat bakteriofágy, a barvení 

gramem (které je stěžejní pro zápočet) rozdělit na dvě hodiny (barvení v jedné hodině a 

mikroskopování ve druhé, místo fága). Proto jste protokol číslo 6 nemáte k dispozici. Budu raději, 

když si v klidu vyzkoušíte stěžejní metody, než abychom se snažili stihnout vše na úkor kvality a 

poznání a doufám, že se mnou v tomto budete souhlasit. Tímto se omlouvám za drobné změny, jsem 

si vědoma absurdity časového plánu, ale není v mé moci to změnit.  V souvislosti s tím ještě jednou 

apeluji na vaši vlastní teoretickou přípravu před cvikem pomocí skript. Pokud by měl kdokoli potřebu 

se na něco zeptat, případně pracovat v naší laboratoři, zabývající se především fermentací  

v anaerobních  bioreaktorech  se zaměřením Archaea, metanogeny, sulfát-redukující bakterie a ev. 

fototrofy, at už kultivačními nebo molekulárními metodami, jste vítáni! 

 

       Děkuji za pochopení a těším se na viděnou! 

 

                                                       Iva Buriánková 


